
 

 

Odbor za prostorno uređenje, 
zaštitu okoliša i graditeljstvo  

KLASA: 021-04/19-02/81 
URBROJ: 2163/1-01/8-19-02 
Pazin, 06. prosinca 2019. 
 

 
Z A P I S N I K 

sa 16. sjednice Odbora za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo Skupštine 
Istarske županije održane dana 06. prosinca 2019. godine s početkom u 09,00 sati u 
prostorijama Istarske županije u Pazinu, Dršćevka 3 
 
Sjednici prisustvuju: Aleksa Vale, Suzana Ladavac, Josip Anton Rupnik, Milio Bulić, Divna 
Radolović Rosanda, Davor Komar i Radovan Cvek. 
 
Svoj izostanak opravdali su Vili Rosanda i Robert Velenik 
 
Osim članova Odbora sjednici prisustvuju: Josip Zidarić – pročelnik Upravnog odjela za održivi 
razvoj Istarske županije i Melita Ferenčić, pomoćnica tajnice Stručne službe Skupštine 
Istarske županije. 
 
Sjednicu otvara predsjednik Odbora Aleksa Vale, pozdravlja prisutne, konstatira kvorum i 
predlaže slijedeći 

 
D N E V N I   R E D 

1. Prijedlog Plana davanja koncesija na pomorskom dobru na području Istarske županije za 
2020. godinu 

2. Prijedlog Srednjoročnog Plana davanja koncesija na pomorskom dobru na području 
Istarske županije za razdoblje od 2020. do 2023. godine  

3. Razno. 
 

- Jednoglasno se usvaja predloženi dnevni red. 
 

Ad-1. 
Prijedlog Plana davanja koncesija na pomorskom dobru na području Istarske županije 

za 2020. godinu 
 
Josip Zidarić obrazlaže Prijedlog Plana davanja koncesija na pomorskom dobru na području 
Istarske županije za 2020. godinu 
Skupština Istarske županije, kao davatelj koncesija na pomorskom dobru, planira u 2020. 
godini dati dvije koncesije i to koncesiju za gospodarsko korištenje pomorskog dobra -
korištenje morske vode za potrebe punjenja bazena hotela Miramar i Marina u Rapcu i 
koncesiju za gospodarsko korištenje pomorskog dobra -korištenje morske vode za potrebe 
punjenja bazena hotela Allegro u Rapcu. 
 
Radovana Cveka interesira koliki je godišnji prihod od koncesija na pomorskom dobru. 



                                                             
 

Josip Zidarić odgovara kako je godišnji prihod od koncesija na pomorskom dobru cca oko 10 
milijuna kuna. Naglašava da neovisno tko izdaje koncesiju sredstva se dijele na tri dijela, 
državu, županiju i jedinicu lokalne samouprave s područja koje se izdaje koncesija, 
 
Josip Anton Rupnik smatra potrebnim uvesti ograničenje izdavanja dozvola za sidrišta, a 
nasuprot tome, svake se godine izdaje sve više dozvola za vezove. Mišljenja je da se takvim 
načinom doprinosi zagađenju mora kao i ometanje ribara i ribarskih poslova. 
 
Divna Radolović Rosanda naglašava problematiku nelegalnih vezova brodica u Vinkuranskoj 
vali, kao i podrtina na morskom dnu. 
Stoga smatra kako bi trebalo uputiti pismeni apel prema mjerodavnim institucijama da se to 
zabrani odnosno otkloni. 
 
Josip Zidarić odgovara kako je navedena problematika u ingerenciji rješavanja Lučke uprave 
Pula. Stoga predlaže potrebnim da općina Medulin uputi zahtjev za rješavanje navedene 
problematike prema Lučkoj kapetaniji i Istarskoj županiji, pa će isti biti proslijeđen prema 
nadležnom Ministarstvu. Što se tiče podrtina na dnu mora to je vlasništvo Republike Hrvatske 
pa i zahtjev za rješavanje te problematike treba uputiti prema Ministarstvu. 
 
Nakon navedene rasprave Odbor jednoglasno donosi 

 
ZAKLJUČAK 

Podržava Prijedlog Plana davanja koncesija na pomorskom dobru na području Istarske 
županije za 2020. godinu, te se ista upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje. 
 
 

Ad-2. 
Prijedlog Srednjoročnog Plana davanja koncesija na pomorskom dobru na području 

Istarske županije za razdoblje od 2020. do 2023. godine 
 
Josip Zidarić obrazlaže Prijedlog Srednjoročnog Plana davanja koncesija na pomorskom 
dobru na području Istarske županije za razdoblje od 2020. do 2023. godine  
Planom je predviđen mali broj koncesija i to iz razloga što za morske plaže kampova, turističkih 
naselja i hotela veći broj koncesija dodijeljen je tijekom 2013. i 2015. godine na rok od 20 
godina; za većinu luka posebne namjene (marine, sportske luke i ribarske luke) i za uzgoj 
školjaka koncesije su već ranije dodijeljene i ističu za 10-15 godina, dok koncesije na 
pomorskom dobru sada samostalno dodjeljuju Grad Pula, Grad Umag, Grad Vodnjan, Grad 
Poreč, Grad Novigrad, Općina Medulin, Općina Tar Vabriga, Općina Fažana ,Općina Funtana 
i Općina Vrsar. 
 
Odbor jednoglasno donosi 

 
ZAKLJUČAK 

Podržava se Prijedlog Srednjoročnog Plana davanja koncesija na pomorskom dobru na 
području Istarske županije za razdoblje od 2020. do 2023. godine, te se isti upućuje Skupštini 
Istarske županije na razmatranje. 
 
 
  



                                                             
 

Ad-3. 
Divnu Radolović Rosanda interesira tko kontrolira sportska ribolovna društva. 
 
Josip Zidarić odgovara kako kontrolu nad brodicama i papirologiju kontrolira Lučka uprava. 
 
Milia Bulića interesira kada će biti naredna izmjena Prostornog plana Istarske županije. 
Josip Zidarić odgovara kako za sada postoje tri zahtjeva za izmjenu Prostornog plana Istarske 
županije. Procedura za izmjenu Prostornog plana traje od 12 do 18 mjeseci i više. Stoga se 
čeka ako dođe još neki zahtjev pa da se tada sve uvrsti i zatraži izmjena. 
 
Milia Bulića interesira po kojim se kriterijima ceste kategoriziraju. Smatra kako su ceste po Istri 
u veoma lošem stanju. 
 
Josip Zidarić odgovara kako postoji Pravilnik o kategorizaciji cesta, a ostaju na istoj razini kao 
i do sada. U nadležnosti ŽUC-a je 1250 km. Županijska uprava za ceste Istarske županije 
nema dovoljno financijskih sredstava za sve potrebne radove, pa se radi zajednički sa 
jedinicama lokalne samouprave. 
 
 
Završeno u 10,00 sati. 
 
 
Zapisnik vodila: 
Silvija Klarić 
 

         Predsjednik Odbora 
         Aleksa Vale 

 
 
 
 
 
 
 


